
 
 
Tiedoksiannettavat asiat 
 
SL 14.12.2023 § 198    
      
 
 
 Kv 13.11.2023 § 71; Kallislahden koulun toiminnan päättäminen 

 
”Kaupunginvaltuusto on päättänyt, että Kallislahden koulun toiminta 
lakkautuu 1.8.2024 alkaen, koska koulun oppilasmäärä on alle 
Savonlinnan kaupunginvaltuuston asettaman 25 oppilaan alarajan. 
Kallislahden koulun oppilaiden ensisijainen koulupaikka on Kellarpellon 
koulu.” 
 
Kv 13.11.2023 § 72; Juvolan koulun toiminnan päättäminen 
 
”Kaupunginvaltuusto on päättänyt, että Juvolan koulun toiminta lakkautuu 
1.8.2024 alkaen, koska koulun oppilasmäärä putoaa oppilasennusteiden 
mukaan pysyvästi alle 25 oppilaan. Juvolan koulun oppilaiden ensisijainen 
koulupaikka on asuinpaikasta riippuen Enonkosken tai Nojanmaan koulu 
(1-4), tai Mertalan koulu (5-6). Sivistyslautakunnalle raportoidaan 
puolivuosittain laskennallisten säästöjen toteutumisesta, vuosien 2024-
2026 ajan. Erityishuomio kuljetuskustannuksissa, jotka oletetaan olevan 
jatkossa vain 30 000 euroa ja niissä tavoitellaan 126 000 euron 
säästöä.Toteumalaskennassa on huomioitava myös Enonkoskelle 
siirtyvistä oppilaista johtuvat tulonmenetykset.” 
 
 
Kv 13.11.2023 § 73; Louhen koulun toiminnan päättäminen 
 
”Kaupunginvaltuusto on päättänyt, että Louhen koulun toiminta lakkautuu 
1.8.2024 alkaen, koska koulun oppilasmäärä putoaa oppilasennusteiden 
mukaan pysyvästi alle 25 oppilaan. Louhen koulun oppilaiden ensisijainen 
koulupaikka on asuinpaikasta riippuen Kerimäen, Anttolan tai Nojanmaan 
(1-4) tai Mertalan (5-6) koulu. Louhen koulun yhteydessä toimiva Anttolan 
päiväkodin Hattukallion ryhmän toiminta lopetetaan. Varhaiskasvatus-
palvelu järjestetään Anttolan, Kerimäen, Nojanmaa ja Mertalan Touhulan 
varhaiskasvatuksen ryhmissä. Sivistyslautakunnalle raportoidaan 
puolivuosittain laskennallisten säästöjen toteutumisesta, vuosien 2024-
2026 ajan.” 

 
Valmistelu Toimistosihteeri Leena Muhonen, leena.muhonen@savonlinna.fi, p. 044 

417 4205 
 
 
 Savonlinnan liikuntahallin valmistelutilanne 
 
 Savonlinnan uuden liikuntahallin hankesuunnittelu on edennyt vaiheeseen, 

jossa liikuntahallista on olemassa luonnokset pohjakuvista, julkisivuista 
huonetilaluettelo sekä asemakuvat. Lisäksi on käynnistetty 
markkinavuoropuhelu mahdollisen ulkopuolisen palveluntuottajan 
löytämiseksi. Kaupunginhallitus ei omassa talousarviokäsittelyssään 
varannut määrärahaa hallin rakentamisen aloittamiseen vuodelle 2024. 
Valmistelutilannetta selvitetään kokouksessa. 
 

Valmistelu Vapaa-aikapäällikkö Simo Räty, simo.raty@savonlinna.fi, p. 044 417 4221 
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Esittelijä Sivistystoimenjohtaja Ripatti Mikko 

 
Käsittely Puheenjohtaja Jonne Tynkkynen otti esille seuraavan asian  

 
Kaupunginhallituksen päätös 13.12.2023 § 388 
 
”Kaupunginhallitus päättää palauttaa asian toimenpiteitä varten 
sivistyslautakunnalle uudelleen valmisteltavaksi siten, että jatkovalmistelu 
päätöksentekoa varten tulee toteuttaa 31.5.2024 mennessä.” 

   
Tynkkysen muutosesitys: 
Muut asiat merkitään tiedoksi, mutta asia KH 13.12.2023 pykälä 388 
sivistyslautakunta toteaa seuraavaa: 
 
Uudelleen valmistelu ei ole tarkoituksenmukaista. Tarvitaan valtuuston 
periaatepäätös, mitkä koulut jatkavat toimintaansa. Sen jälkeen tekninen 
toimiala ja sivistystoimiala voi tehdä omat jatkovalmistelunsa. 
 
Sivistyslautakunta on oman palveluverkkoesityksensä tehnyt. 
 
KH:n linjaamat lisävalmistelut ja sivistyslautakunnan näkemys 
valmisteltaviin asioihin: 
 
Investointeihin liittyviä selvitystarpeita on mm: 
-  investointitarpeet Nojanmaan päiväkodin siirrosta koulun yhteyteen 
 
Sivistyslautakunta ei ole lakkauttamassa Nojanmaan koulua, joten selvitys 
on turha. Tarvitaan valtuuston linjaus. 
 
-   Anttolan koulurakennuksen korjaustarpeet sekä tarvittavat investoinnit 
 
Anttolan koulun remontista on tehty kattava hankesuunnitelma vuonna 
2018. Hankesuunnitelmasta löytyy karsittavaa, jota voidaan tehdä käyttäjiä 
ja henkilöstöä kuunnellen. Tarvitaan valtuuston päätös, että asiassa 
voidaan edetä. 
 
-   Mertalan koulun investointitarpeet eri vaihtoehdoissa 
 
Sivistyslautakunta esittää Nojanmaan, Nätkin ja Anttolan koulujen jatkoa. 
Tarvitaan periaatepäätös valtuustolta. 
 
-   investointitarpeet Heikinpohjan koulun siirtämisestä Talvisalon kouluun 
 
Voidaan selvittää myöhemmin, koska suunniteltuun siirtoon on vielä vuosia 
aikaa. 
 
Kustannuksiin liittyviä selvitystarpeita on mm: 
 
-   leasing-rahoituksella hankittujen koulukiinteistöjen sopimusehtojen ja 
kustannusvaikutusten tarkempi tarkastelu 
 
Sivistyslautakunta ei ole lakkauttamassa Nojanmaan tai Nätkin koulua, 
joten selvitys on turha. Tarvitaan valtuuston linjaus. 
 
Kaupungin resursseja tulee käyttää valtuuston linjaaman strategian 
mukaisiin toimiin, joita kaupunginhallituksen päättämä valmistelu ei ole. 

 



 
Sivistyslautakunta oli yksimielisesti Tynkkysen muutosesityksen kannalla. 

 
Päätösehdotus Asiat merkitään tiedoksi.  

 
Päätös Sivistyslautakunta merkitsi tiedoksiannettavat asiat tiedoksi ja hyväksyi 

yksimielisesti Tynkkysen muutosesityksen koskien toteamusta 
kaupunginhallituksen päätökseen 13.12.2023 § 388. 

 


